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Geachte leden van de raad,

Op maandag 22 mei 2017 heeft de fractievoorzitter van Hart voor Bloemendaal vragen gesteld over 
uitspraak Raad van State bestemmingsplan Bloemendaal 2012. In deze brief leest u onze antwoorden.

Vraag 1
De termijn is overschreden. Raad van State uitspraak 3 juni 2015. Inmiddels zijn we bijna twee jaar 
verder. Waarom was het niet mogelijk om binnen deze termijn de boel op orde te hebben?

Antwoord 1
De Raad van State heeft in haar uitspraak van 5 juni 2015 de gemeenteraad de opdracht gegeven 
binnen 52 weken een nieuw besluit te nemen inzake de lichtmasten bij veld 3 en 4 van de hockeyclub 
Bloemendaal. Zij had deze in haar uitspraak vernietigd omdat de onderliggende onderzoeken niet 
afdoende waren. Er diende een jaarrond-onderzoek plaats te vinden.

Een termijn van 52 weken is echter onhaalbaar als er een jaarrond-onderzoek moet worden 
uitgevoerd. Wij hebben de Raad van State daarover geïnformeerd.

De hockeyclub Bloemendaal heeft het gevraagde jaarrond-onderzoek eind 2016 naar ons toegestuurd. 
Er lag toen echter ook een rapport van een ander onderzoeksbureau dat in opdracht van de 
tegenstanders van de lichtmasten is opgesteld. De conclusies van beide rapporten kwamen niet 
overeen. De Omgevingsdienst en de provincie konden, op basis van beide rapporten, ook geen 
uitsluitsel geven. Omdat we nog geen uitsluitsel hebben over de effecten van de lichtmasten op de 
vleermuizen, kunnen wij nog geen bestemmingsplan opstellen. Inmiddels hebben wij een externe 
vleermuizendeskundige gevraagd om een second opinion.

Vraag 2
Is de raad over de nieuwste uitspraak van de Raad van State geïnformeerd? Zie bijlage? Zo ja, waar 
kan ik dat vinden. En indien niet: waarom niet. Dit is een procedure van de raad. Het gaat de raad als 
eerste aan om dit te vernemen;
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Antwoord 2
Tot onze spijt hebben wij geconstateerd dat de routing intern helaas anders is verlopen dan had 
gemoeten. Inmiddels is het stuk alsnog aangeboden aan de griffie. Zij zal deze plaatsen op de lijst 
ingekomen stukken.

Vraag 3
Waarom is niet na de ingebrekestelling binnen de termijn hiervoor actie ondernomen? Vanwaar de 
trage respons? Het college meldde dat sprake was van extra onderzoek. Maar dan blijft de vraag: had 
dit niet al veel eerder moeten gebeuren? Nogmaals: twee jaar is een lange tijd;

Antwoord 3
Zie hiervoor antwoord 1.

Vraag 4
Er is een nieuwe uiterste termijn bepaald door de Raad van State. Ik wil graag weten wat u gaat doen 
om deze uiterste termijn te halen. Kunt u mij hierover informeren. Dwz: de planning;

Antwoord 4
De Raad van State heeft in haar uitspraak een uiterlijke datum van 28 september gegeven. Dit is de 
eerste raadsvergadering na het reces. We verwachten uiterlijk eind juni het rapport van de 
vleermuisdeskundige te ontvangen. Afhankelijk van zijn bevindingen worden de lichtmasten wel of niet 
opgenomen in het bestemmingsplan. Zodra dit binnen is, wordt er een college- en een raadsvoorstel 
gemaakt. Wij nemen uiterlijk 10 augustus een besluit. Hierdoor kan het raadsvoorstel worden 
geagendeerd voor de commissievergadering van 12 september en de raadsvergadering van 28 
september.

Vraag 5
Kunt u de raad de uitkomsten van het onderzoek toesturen? Verder zie ik graag de onderliggende 
documenten waarnaar wordt verwezen in de procedure, zie bijlage hierbij, van u tegemoet. Met name 
dat wat de provincie hierover heeft gemeld;

Antwoord 5
De rapporten van bureau Waardenburg en Els en Linde, het advies van de Omgevingsdienst IJmond en 
de reactie van de provincie hebben wij als bijlage bijgevoegd. De adviezen van de door ons 
ingeschakelde vleermuisdeskundigen zullen in het voorstel voor de raad van 28 september a.s. worden 
opgenomen.

Met vriendelijke groet,
burgemees an Bloemendaal,
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